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Deltagere: Hans-Jørgen Bøgesø, Robert Veilis, John Larsen, Charlotte Korsgaard, Charlotte 
Pipenbring, Henriette Graversen, Thomas Beck, Anders Davidsen 
 
Afbud fra: Ingen 

Nr
.

Punkt  
(* = fast punkt, jf. 
forretningsorden)

Referat

1* Valg af referent Anders

2* Godkendelse 
af referat 

Godkendt

3* Økonomi, 
herunder 
budgetopfølgnin
g og salg

Vores kasserer John gennemgik økonomien fra årets start til dags dato 
(22/8-23). Året har indtil nu givet et pænt overskud på bundlinjen, og af 
samme grund har vi en fornuftig likviditet. De økonomiske problemer hos 
Volkerts Fylke får ikke direkte betydning for vores Madbar, da de to 
madsteder hører til hvert sit virksomhedsselskab.  

I øvrigt aftalte vi fremadrettet at lægge bestyrelsesmøder omkring 
afsluttede kvartaler, så vi bedre kan sammenligne regnskabstal.

4* Repertoire Vi har solgt usædvanligt mange billetter henover sommeren. Det skyldes 
film som Toves Værelse, Barbie og Oppenheimer + dårligt julivejr. 

Thomas har lavet en top-20 liste over bedst sælgende film i 2023, og den 
toppes suverænt af ‘Meter i Sekundet’. Listen domineres af Biografklub 
Danmarks repetoire, men flere smallere titler har også solgt pænt.  

5* Huset 
Samarbejdsaftale 
med KK 

Vi drøftede de sidste detaljer i vores andel af samarbejdsaftalen med 
Kolding Kommune, der skal gælde for de kommende år. 

Charlotte P og Anders har samme dag sorteret i, hvad der er værd at gemme 
fra vores opmagasinering bag lærredet i sal 2. I første omgang kan interne 
frivillige købe ting som borde og stole til nedsat pris, og herefter vil vi 
forsøge at sælge resten eksternt via Facebook. Filmplakater og andet i 
rammer foræres væk gratis. Robert vil hjælpe med at køre de eventuelt 
overskydende ting på genbrugspladsen.



6* Frivillige Interne filmvisninger og fællesspisning blev vendt, men ansvaret ligger ude 
i arbejdsgrupper. Der har også på frivilligmøder været talt om en såkaldt 
mentorordning. Den forekommer dog stadig relativt diffus, og vi snakkede 
om, hvordan det kunne gøres mere konkret. En håndbog om, hvad der er 
værd at vide for nye frivillige kunne være et bud på nemmere integration i 
fællesskabet. Anders vil gerne nedfælde punkter til en sådan ned, hvis der 
kommer tilstrækkeligt med input fra frivillige ved næste frivilligmøde. 

Der har været snak om en sommerfest, men på grund af mangel på 
initiativtagere er det i stedet blevet besluttet at lave nogle hyggelige 
aktiviteter i gården næstkommende mandag - d. 28. august.

7* Orientering fra 
formanden, 
daglig leder og 
bestyrelsesmedl
emmer 
Forslag til 
forbedringer v. 
Anders 

Thomas orienterede om billetsalget i 2023, og vi ligger omkring 3000 
billetter foran vores hidtidige rekordår 2019, når vi sammenligner årene 
frem til og med 22. august. Årets sidste 4 måneder skal altså gå virkelig i 
stå, hvis ikke det bliver rekordår. 

Anders foreslog, at vi køber gelænder til begge sale, så særligt 
gangbesværede føler sig mere trygge i biografmørket, hvis de går på toilet 
undervejs i film. John vil tage kontakt til et par håndværkere i sit netværk. 
Så snart han har givet info videre til daglig leder, vil Thomas indhente 
tilbud på, hvad det vil koste at få lavet. Vi er selv usikre på, om murene er 
egnede til at bore i, og det er derfor ikke et projekt, vi vil overlade til 
frivillige at gå i gang med. 

Vi diskuterede også køb af flere gardiner - som det nye i loungeområdet, 
men der blev ikke taget endelige beslutninger. 

8 Strategiseminar 
faciliteret af 
Thomas B. Beck

På strategiseminaret i juni nåede vi ikke helt i mål med vores workshop, og 
det blev for sammenpresset at fortsætte på dette møde. I stedet vedtog vi til 
formålet et ekstra bestyrelsesmøde onsdag d. 13. september klokken 17.

9* Næste møde Næste ordinære bestyrelsesmøde er torsdag d. 2. november klokken 17.

10
*

Evt. Thomas foreslog, at vi fremover dropper spisning til ordinære 
bestyrelsesmøder - både på grund af økonomi og tidsforbrug. Dette blev 
vedtaget af bestyrelsen. Fremover nøjes bestyrelsen således med lidt øl/vin/
vand til de ordinære møder. Ved længere møder som bestyrelsesseminar 
indgår spisning stadig.


